
Finnmark Skikrets 
Postboks 194 
9711 Lakselv 

T: (+47) 995 59 588  
Org.nr. 992 396 393 

 

       
PROTOKOLL FRA STYREMØTE NR 02/2019 - 2021. 

Tid   : Fredag 20.09 kl 18:00 - 20:30 
    Lørdag 21.09 kl 08:30 - 12:30 

Sted   : Scandic Karasjok 

Tilstede  : Andersen, Per Oscar 
    Bakken, Karin 
    Danielsen, Svein Erik 
    Darell, Thomas 
    Dørmænen, Svein Tore 
    Olli, Kåre  
         

Forfall   : Finjord, Roger 
    Flaget, Øystein 
    Johansen, Lise Marianne 
    Michelsen, Hilde   
     
Adm   : Rognmo, Eli 



Foreløpig saksliste : 

Sak 07/2019 - 2021 : Godkjenne protokoll fra møte 01 / 2019 - 2021 - 19.06.19 
Sak 08/2019 - 2021 : Orienteringer fra adm, kretsleder, komiteledere 
Sak 09/2019 - 2021 : Møteplan 2019 - 2020 
Sak 10/2019 - 2021 : Regnskapsrapport pr. 31.08.19 
Sak 11/2019 - 2021 : Handlingsplan 2019 - 2021 
Sak 12/2019 - 2021 : Fremtiden til langrenn i Finnmark - revitalisering av   
    skisporten - notat fra LK 
Sak 13/2019 - 2021 : Etikk i Skiforbundet - høring 
Sak 14/2019 - 2021 : Kompetanseutvikling - kurstilbud 
Sak 15/2019 - 2021 : Bestemannspriser til utøvere sesongen 2019 
Sak 16/2019 - 2021 : Behandling av diverse satser for perioden 2019- -2021 
Sak 17/2019 - 2021 : Deltakelse i regi av FSK -  
    NSF høst- og fagmøter, FIK superhelg og 100 års   
    jubileum 18-20.10 Lakselv 
Sak 18/2019 - 2021 : LK - attestasjoner og disposisjonsrett 
Sak 19/2019 - 2021 : Eventuelt 

Sak 07/2019 - 2021 : Godkjenne protokoll fra møte 01 / 2019 - 2021 

Bakgrunn  : Protokoll fra styremøte 01/2019 - 2021 vedlagt. 

Vedtak   : Protokoll fra styremøte 01 / 2019 - 2021 godkjennes.  
     

Sak 08/2019 - 2021 :  Orienteringer 

Bakgrunn  :  

Følgende orienteringer vil gis  
   

• Fra kretsleder 
• Tiltredelse til langrennskomiteen. Komiteen er supplert 

med Andreas Rystrøm, VSK og Johanne Holsbø, Alta IF 
som ungdomsrepresentant. 

• Anleggsrepresentant Finnmark skikrets og representant 
til Anleggsseminaret oktober 2019 er Jarle Olsen.  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• Fra skistyrets møte 3.09 
• Status økonomi. Svak krone kombinert med NSF 

aktivitet primært i utlandet gir en stram Øk. 
situasjon. 

• Hopp har mistet 2 sponsorer som ikke er erstattet 
ila inngangen til denne sesongen. 

• Risikoprosjektet i gang med å gjøre 
risikovurderinger for 3 av grenene, som skal lede 
ut i et risikokart for disse grener. 

• Det er igangsatt en oppfølging av 
landslagsmodellutvalget. Stadig sterkere press fra 
utøver, managere og klubb ift markedsrettigheter. 
Dette krever et pågående arbeid hvordan håndtere. 

• Forslag til FIS ingress om åpenhet ift avstemming 
på WM arrangementer.  

• Fra LK 
• Godt igang med sesongen. 1 samling avviklet i Alta. 
• Ulvangsamling avviklet. 
• Neste helg er det Karasjoksamling i samarbeid med IL 

Nordlys. Skal bo på skolen og måltid/dusj i idrettshallen. 
• 3 møter avviklet i LK -  mai, juni og august. 
• Kostnadsreduserende tiltak. Hva kan gjøres for å redusere 

utgiftene. Fellestiltak. LK har besluttet felles 
smøreopplegg til denne sesongens KM i Øksfjord. 

• Felles reiseopplegg til NC, HL og NM fortsetter. Det tas 
ut reiseledere og smøresjefen der.  

• Terminlister på plass. 
• Forslag bekledning/vest ifm felles reiseopplegg  - «Team 

Finnmark», ca 7-800/stk. 
• Team Finnmark sliter i forhold til egenidentitet og 

eksistensgrunnlag. Intet opplegg nå. Alle aktuelle utøvere 
er allerede i Nordlysbyen ski. Behovet for Teamet er 
kanskje borte - skulle være overbygning for klubb og 
regionlag. Spørsmålet er om en fra kretsen skal gå inn 
med penger i Nordlysbyen ski, som tidligere gikk til TF. 
Usikker på form, stil og innhold og hvorvidt en kan sikre 
noe mer ut av et slikt tilskudd. Inntil videre skal det ikke 
betales noe.  

• Fra Team Veidekke Nord-Norge 
• Ny terner, Erik Haugsnes. Avviket 4-5 samlinger. Trener 

fungerer godt. 
• 8 utøvere, 2 fra Nordland og 5 fra Troms. Alle utøvere i 

rute. Ingen skader, alle satser følgelig for fullt. 
• Daniel Stock er eneste på dette teamet fra Finnmark.  
• Langsiktig leieavtale med Helgesen bil ift å løse endel 

logistikkutfordringer. Bilen uniformeres og kan trolig 
finansieres med sponsorsalg. 
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• Neste samling på Mallorca i oktober. Deretter Muonio på 
samling.  

• Fra HK 
• Ikke lag for første gang til NM på 9 år.  
• Skade på en utøver. Ytterligere skade på en annen som 

gjør at en vurderer annet. Dermed ryker laget. 
• Kontakt med Knut Leo Abrahamsen.  Det planlegges en 

idrettspark på Aronnes. Lansert et forslag om å tegne inn 
2 mindre bakker K10 og K5. Kontakt mot forbundet gift 
bistand. Dernest koblet mot en av deres sponsorer/LO ift 
dette. Disse var positive til å «se» på dette.  

• Fra AK 
• Ikke tilstede. Skulle sende en skriftlig oppdatering. Ikke 

mottatt.  

• Fra Administrasjon. 
• Adm.leder ferie i uke 43  

Vedtak   : Styret i FSK tar orienteringer til etterretning. Ingen merknader. 
 

Sak 09/2019 - 2021 : Møteplan 2019 - 2020 

Bakgrunn  : Møteplan vedlagt.  

    Det vil fremmes et forslag til at vårt møte i     
    Januar primært kan avvikles som et dagsmøte, fremfor et   
    telefonmøte. Dette er en viktig tid på sesongen og krever et bedre  
    møte. Dato ukedag/weekend bør drøftes. 

    Likeledes vil det fremmes et forslag at møtet i mars i Oslo utgår  
    som weekendmøte. Hovedbegrunnelsen for dette er kostnad ved et  
    slikt møte, sammenholdt hva dette gir tilbake ift verdi for styret/ 
    kretsen. Gode alternativer bør søkes. 

Vedtak   : Neste møtet 22-23.11 i Lakselv iht møteplan. Møtestart kl 18:00. 

    Møte 24-25. januar i Øksfjord ifm KM ski. Her sjekker vi ut ift  
    overnatting og hvorvidt vi begynner møtet fredag til lørdag,  
    Alternativt kun møte lørdag. 
    Primært møtestart fredag + møtetid kl 14:30 - 17:00 lørdag. 

    Møtet i mars avvikles ikke som et møte i Oslo. Dato beholdes, så  
    kommer en tilbake ift praktisk avvikling. 
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Sak 10/2019 - 2021 : Regnskapsrapport pr. 31.08.19 

Bakgrunn  : Regnskapsrapport avlagt pr 31.08.19 

Vedtak   : Styret tar regnskapsrapporten til orientering.  
 
    Det er ønskelig at styret gis dypere innsikt i fremlagt regnskap,  
    slik at styret klarer å lese ut tilstrekkelig merinfo fra dette. Per  
    Oskar  Andersen ønsker å ha et oppfølgingsansvar mot   
    Regnskapsservice og tildeles dette som oppgave. 

Sak 11/2019 - 2021 : Handlingsplan 2019 - 2021 

Bakgrunn  : Kretstinget vedtok Finnmark Skikrets sin handlingsplan i møte mai 
    2019.  

    Gjennomgang og fordeling av eventuelle særoppgaver blant  
    styremedlemmene bør foretas. 

Vedtak   : Handlingsplan er gjennomgått med følgende handlingspunkter: 

• Det tas sikte på å arrangere en klubbkveld jfr.   
klubbutviklingstiltak ifm samlingen i Saariselkä   
november 2019. Formål tiltak ifm økt rekruttering og aktivitet 
i klubbene. 

• Det rettes en forespørsel til NSF v/klubbutviklingsansvarlig om 
bistand til samlingen. 

• Det lages en formell invitasjon til de respektive skiklubber v/
leder med info om tiltak klubbutvikling samt et tilbud om å 
iverksette dette for klubbene. 

• Første informasjonstiltak om dette i Saariselkä, fredag 8.11 kl 
19:00 i auditoriet.  

• Det utarbeides en søknad med formål å tilsette en 3 årig 
prosjektstilling. Formål øke aktivitet mot klubb. 

•  Søke Samfunnsløftet - fylkesvis/Troms og Finnmark/Nord-
norge. 

• Innledningsvis tas det kontakt med Trond Hanssen, 
regionbanksjef SNN Finnmark 

• Det tilbys TD kurs i regi av Finnmark Skikrets v/Geir Dalvik 
ifm Saariselkä samlingen nov 2019. 

• Herunder forespørsel hvorvidt behov for oppdatering av vår 
TD ansvarlige, slik at formelle kvalifikasjoner er tilstede som 
kurslærer. 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• Det sendes ute en forespørsel/kartlegging til alle klubbene 
hvorvidt behov for tilrettelegging for Trener 1 el Trener 2 kurs 
ila høst/vinter 2019/2020.  

• Det orienteres om «ren utøver» på Saariselkä samling på 
høsten 

• Alle løpere registrerer dette ifm samlingen ifm et 
fellesopplegg. Alle tillitsvalgte skal gjennomføre dette. 

• Adm sj følger opp dette og videresender kretsens 
styremedlemmer.  

• Kretsen ved LK følger opp og videreutvikle «Tøffest uten 
fluor» Felles smøreopplegg på KM 2019/2020. «Beach-flagg» 
smørestasjon og bistand her! Det oppfordre til «dagens 
smøretips» fra klubb/eller arrangør,  ifm kretsrenn. 

Sak 12/2019 - 2021 : Fremtiden til langrenn i Finnmark - revitalisering av   
    skisporten - notat fra LK 

Bakgrunn  : Tidligere omdelt notat gjennomgås mtp eventuell handlingsplan. Sees  
    opp mot sak 11. 

Vedtak   : Se tiltak i handlingsplanen jfr foregående sak. 

Sak 13/2019 - 2021 : Etikk i Skiforbundet - høring 

Bakgrunn  :  

Vedtak   : Finnmark skikrets slutter seg til forslaget om etiske   
    retningslinjer. 

    Finnmark Skikrets slutter seg til NSF syn vedrørende   
    forbundets foreslåtte praksis og holdning, til dekning av   
    kostnader til alkohol. 

    Finnmark Skikrets ønsker selv å praktisere en ordning hvor  
    kretsen ikke under noen omstendigheter dekker utgifter til  
    alkohol. Der hvor det nytes alkohol, må dette bekostes av den  
    enkelte. 

    Finmark skikrets slutter seg til de framlagte regler for varsling.  
     
    Finnmark skikrets slutter seg til opprettelse av et etisk ombud for 
    kretsen og vil oppnevne dette. 
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Sak 14/2019 - 2021 : Kompetanseutvikling - kurstilbud 

Bakgrunn  :  

Vedtak   : Se tiltak i handlingsplanen jfr sak 11/2019 - 2021. 

Sak 15/2019 - 2021 : Bestemannspriser til utøvere sesongen 2019 

Bakgrunn  :  

Vedtak   : Eidar Johan Strøm, Alta IF kombinert 
    Vårin Olsen, Alta IF langrenn 

Sak 16/2019 - 2021 : Behandling av diverse satser for perioden 2019- -2021 

Bakgrunn  :  

Vedtak   : Kjøregodtgjørelse iht statens regulativ, skattefri del, kr 3,5/0km  
    kan kreves. 
    Kostgodtgjørelse iht statens regulativ kan kreves. Husk fradrag  
    for måltid som er dekt - frokost, lunsj og middag. 

Sak 17/2019 - 2021 : Deltakelse i regi av FSK 
     
Bakgrunn  : NSF Anleggsseminar og høstmøter/fagmøte  
    FIK superhelg og 100 års jubileum 18-20.10 Lakselv 

Vedtak   : Fra Finnmark skikrets deltar på høstmøte/fagmøte soneleder vest 
    som repr for LK leder, Admsj og Kretsleder. 
     
    Fra Finnmark skikrets deltar på FIK superhelg - følgende  
    forespørres i rekkefølge: Hilde Michelsen, Lise Marie Johansen  
    Trine Sæternes, Frode Wilhelmsen.  
    Det er ønskelig at inntil 2 personer deltar.  
     

Sak 18/2019 - 2021 : LK - attestasjoner og disposisjonsrett 

Bakgrunn  :  

Vedtak   : Finnmark skikrets vedtar følgende: 
    Godkjenning av utbetalinger bank utføres av admsj. Eli   
    Rognmo og kretsleder Svein Tore Dørmænen. 
    Attestasjon av regninger utføres av admsj. Eli Rognmo 
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    Attestasjon av regninger tilhørende langrenn utføres av leder  
    LK Thomas Darell. 

Sak 19/2019 - 2021 :   Eventuelt 
  

   : Intet. 

Med vennlig hilsen 
FINNMARK SKIKRETS 

Svein Tore Dørmænen 
kretsleder 
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